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VERSLAG VAN DE GEMEENTERAAD VAN 19 MEI 2022 
 
Aanwezig: Jordi Boulet, voorzitter 

Werner Raskin, burgemeester 
Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Heidi Berx, schepenen 
Alfons Capiot, Serge Voncken, Linda Verjans, Michel Vanroy, Carine Moors, Wendy Bollen, 
Christiaan Hex, Mieke Claesen, Liesbeth Werelds, Marc Bamps, Stanny Crommen, Eddy 
Vandecaetsbeek, Jasper Goffin, Ria Moesen, raadsleden 
Geert Rouffa, algemeen directeur 
 

 
Verontschuldigd: 

 
Wim Hellinx, raadslid 
 

 
Vanaf punt 15 is schepen Yves Croux verontschuldigd. 
Vanaf punt 16 is raadslid Alfons Capiot verontschuldigd. 
 
De vergadering wordt geopend om 20u20 
 
In openbare vergadering 
 

01 Financiën (gemeente) - Kerkfabrieken: advies rekeningen 2021 - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad beslist met unanimiteit om de rekeningen van de Hoeseltse kerkfabrieken gunstig te adviseren. 
 
Artikel 55 van het Eredienstendecreet van 7 mei 2004 bepaalt dat de rekeningen van de kerkfabrieken jaarlijks 
voor 1 mei bij de gemeentelijke overheid moeten ingediend worden door het centraal kerkbestuur waaronder de 
kerkfabrieken ressorteren. 
 
Voor de gemeente Hoeselt werden op 25 april 2022 de rekeningen 2021 van alle kerkfabrieken gecoördineerd 
ingediend door het centraal kerkbestuur. De saldi zijn als volgt: 
kerkfabriek Sint-Stefanus Hoeselt batig saldo 9.330,09 EUR 
kerkfabriek Sint-Brixius Schalkhoven batig saldo 12.941,69 EUR 
kerkfabriek Sint-Hubertus Sint-Huibrechts-Hern batig saldo 1.072,89 EUR 
kerkfabriek Maria Middelares Hoeselt batig saldo 3.033,90 EUR 
kerkfabriek Sint-Jan-Baptist Romershoven batig saldo 972,24 EUR 
kerkfabriek Sint-Domitianus Werm batig saldo 5.848,14 EUR 
kerkfabriek Sint-Lambertus Alt-Hoeselt batig saldo 22.147,12 EUR 
 
 

02 Omgeving - Subsidiereglement geveltuintjes - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt het subsidiereglement voor de aanleg van geveltuintjes unaniem goed. 
 
De gemeente Hoeselt wil vergroening in de kerngebieden stimuleren in het kader van het klimaatactieplan 2030. 
Meer kwaliteitsvol groen heeft een gunstige invloed op de biodiversiteit, hittestress en de algemene leefbaarheid. 
Het doel is om de gemeente veerkrachtiger te maken voor de verandering van het klimaat. Binnen de perken van 
het door de gemeenteraad goedgekeurde budget kent de gemeente Hoeselt daarom een premie toe in het kader 
van de subsidie voor de aanleg van geveltuintjes, overeenkomstig de bepalingen van het reglement. 
 
 

03 Omgeving - Subsidiereglement thuisbatterij - Goedkeuring 
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De gemeenteraad keurt het subsidiereglement voor de installatie van een thuisbatterij unaniem goed. 
 
De gemeente Hoeselt wil hernieuwbare energie promoten in het kader van haar klimaatactieplan 2030. Een van 
de obstakels om optimaal gebruik te maken van energie opgewekt door zonnepanelen is dat het verbruik vooral 
gebeurt op momenten dat er minder of geen productie is. Met een batterij kan het teveel aan stroom afkomstig 
van zonnepanelen opgeslagen worden. Daardoor worden zonnepanelen nog rendabeler en wordt er meer 
zelfgeproduceerde energie gebruikt. Ondanks de premie van de Vlaamse regering blijft de investering in een 
thuisbatterij hoog. Binnen de perken van het door de gemeenteraad goedgekeurde budget kent de gemeente 
Hoeselt daarom een premie toe in het kader van de gemeentelijke subsidie voor de installatie van een 
thuisbatterij, overeenkomstig de bepalingen van dit reglement. 
 
Schepen Bert Vertessen licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Marc Bamps geeft aan dat de fractie Best Groen het voorstel zeker zal goedkeuren. Hij merkt evenwel op 
dat hiermee eigenlijk het zogenaamde mattheuseffect versterkt wordt. Dit betekent dat degene die het kan 
betalen hiermee extra ondersteund wordt. Degene die vroeger zonnepanelen kon betalen, plaatste zonnepanelen 
en ontving de subsidies. Degene die tegenwoordig de middelen heeft om een elektrische wagen te kopen, koopt 
er eentje en krijgt de bijhorende subsidies. Volgens raadslid Marc Bamps was het misschien beter geweest om 
deze middelen in te zetten voor een bredere waaier van mensen zoals bvb. inwoners die een verouderde 
verwarmingsketel laten vervangen door een hoogcondenserende gasketel of door een warmtepomp. Maar 
desondanks is het een milieubesparende maatregel waar de raadsleden van Best Groen allemaal voor zijn. 
Anderzijds gaan degenen die al veel hebben nog een keer extra mee profiteren. Dat is de enige bemerking. 
 
Schepen Bert Vertessen antwoordt dat hij de bemerking van raadslid Marc Bamps begrijpt en eigenlijk ook heel 
terecht vindt. Hij wil in de toekomst dan ook nadenken over subsidies voor de inwoners die minder begoed zijn. 
Dit zijn echter nog maar de eerste acties in het kader van het klimaatplan. Schepen Bert Vertessen hoopt in de 
toekomst ook nog andere nieuwe subsidiereglementen in het leven te roepen. 
 
Raadslid Jasper Goffin denkt dat wanneer de terugverdientijd van een thuisbatterij naar 6, 7 of 8 jaar zakt het een 
heel interessante investering wordt voor veel mensen. Maar als er op termijn pakweg 100 gezinnen deze subsidie 
van 500,00 EUR aanvragen bij de gemeente Hoeselt dan gaat dat om 50.000,00 EUR. Hoeveel budget is er 
eigenlijk voorzien in het meerjarenplan 2020-2025? 
 
Schepen Bert Vertessen verduidelijkt dat er momenteel 20.000,00 EUR voorzien is. Dit is dus voldoende voor 40 
installaties. Het gemeentebestuur kan evenwel snel schakelen. Dit jaar zal snel duidelijk worden hoeveel 
aanvragen er komen. En dat geeft dan informatie over hoeveel er voor volgend jaar voorzien moet worden. 
Vervolgens kan er tegen einde 2023 eventueel geschakeld worden in de zin van het verlagen of afschaffen van de 
subsidie. Dit is een maatregel om de plaatsing van thuisbatterijen te stimuleren. Maar toen er met dit dossier 
werd gestart was er nog geen oorlog in Oekraïne en lagen de elektriciteitsprijzen nog een stuk lager. 
 
Raadslid Mieke Claesen merkt op dat schepen Bert Vertessen heeft gezegd dat deze maatregel kadert in het 
klimaatplan van de gemeente Hoeselt. In dat klimaatplan was onder andere voorzien dat er tegen het jaar 2030 
12.900 MWh hernieuwbare energie geproduceerd zou worden in Hoeselt. En dat Hoeselt in het jaar 2018 - met 
de aanwezige zonnepanelen - aan 4.900 MWh zat. Raadslid Mieke Claesen vraagt of schepen Bert Vertessen er 
een idee van heeft hoeveel er meer geproduceerd zal worden door deze maatregel inzake thuisbatterijen. Zal de 
gemeente Hoeselt die klimaatdoelstellingen bereiken tegen het jaar 2030? 
 
Schepen Bert Vertessen antwoordt dat deze subsidiemaatregel niet veel impact zal hebben. 
 
Raadslid Mieke Claesen vraagt of ze goed begrepen heeft dat er nog meer structurele maatregelen zullen volgen 
in de komende maanden. 
 
Schepen Bert Vertessen bevestigt dat dat het geval zal zijn. Er zal verder gewerkt worden aan het klimaatplan. En 
daartoe zal er ook een werkgroep opgericht worden. Schepen Bert Vertessen hoopt zo nog meer ideeën te 
verzamelen - ook van andere mensen - en van daaruit nog bijkomende maatregelen te treffen. 
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Raadslid Mieke Claesen geeft aan dat ze erop zit te wachten. 
 
 

04 School - Aanwending werkingsbudget beleidsondersteuning - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad verleent unaniem goedkeuring voor het aanwenden van het werkingsbudget voor de 
organisatie van beleidsondersteuning. Hiermee kan een personeelslid aangesteld worden met als doel grote 
klasgroepen te ontdubbelen of te ondersteunen.  
 
In het gemeentebudget worden kredieten ten bedrage van maximaal 15.000,00 EUR ingeschreven voor het 
schooljaar 2022-2023. 
 
 

05 Personeelszaken - Vaststelling van het arbeidsreglement - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt het arbeidsreglement van het gemeente- en OCMW-personeel unaniem goed. 
 
Een aanpassing van het arbeidsreglement is aangewezen omwille van een gewijzigde regelgeving, de inkanteling 
van het OCMW in de gemeente, het in overeenstemming brengen met de rechtspositieregeling en een aantal 
inhoudelijk andere accenten. De inwerkingtreding van het aangepaste arbeidsreglement wordt vastgesteld op 1 
juni 2022. 
 
Het overleg met de syndicale vakorganisaties op 5 april 2022 resulteerde in een protocol van akkoord. 
 
 

06 Secretariaat (gemeente) - Reglement mobiele toestellen leden CBS/VB - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt het reglement voor mobiele toestellen voor de leden van het schepencollege/vast bureau 
unaniem goed. 
 
Dit reglement regelt de toekenning/terbeschikkingstelling en het gebruik van de mobiele telefoons en computers 
voor de leden van het college van burgemeester en schepenen/vast bureau. 
 
 

07 Secretariaat (gemeente) - nv Landwaarts Sociaal Woonkrediet - Agenda algemene vergadering van 10 
mei 2022 en bepaling mandaat gemeentelijke afgevaardigde - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt de agenda van de algemene vergadering van nv Landwaarts Sociaal Woonkrediet op 10 
mei 2022 unaniem goed. 
 
Aangezien de uitnodiging laattijdig ontvangen werd, wordt de afgevaardigde van de gemeente Hoeselt, W. Raskin 
(titularis), gemandateerd om - indien het quorum op de algemene vergadering van 10 mei 2022 niet behaald 
wordt - op een eventueel volgende algemene vergadering(en) van nv Landwaarts Sociaal Woonkrediet met 
dezelfde agenda, een positieve stem uit te brengen. 
 
 

08 Secretariaat (gemeente) - Cordium - Agenda algemene vergadering van 18 mei 2022 en bepaling 
mandaat gemeentelijke afgevaardigde - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt de agenda van de algemene vergadering van Cordium op 18 mei 2022 unaniem goed. 
 
Aangezien de uitnodiging laattijdig ontvangen werd, worden de afgevaardigden van de gemeente Hoeselt, Y. 
Croux (titularis) en H. Berx (plaatsvervanger), gemandateerd om - indien het quorum op de algemene vergadering 
van 10 mei 2022 niet behaald wordt - op een eventueel volgende algemene vergadering(en) van Cordium met 
dezelfde agenda, een positieve stem uit te brengen. 
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09 Secretariaat (gemeente) - Vlaamse Vervoersmaatschappij De Lijn - Agenda algemene vergadering van 

31 mei 2022 en bepaling mandaat gemeentelijke afgevaardigde - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de agenda van de algemene vergadering van de Vlaamse Vervoersmaatschappij De Lijn 
op 31 mei 2022 unaniem goed. 
 
Van de afgevaardigden, J. Boulet (titularis) en B. Vertessen (plaatsvervanger), die de gemeente Hoeselt op deze 
vergadering zullen vertegenwoordigen, wordt verwacht dat zij eenzelfde stemgedrag aannemen als de 
gemeenteraad. 
 
 

10 Secretariaat (gemeente) - Kleine Landeigendom cv - Agenda algemene vergadering van 2 juni 2022 en 
bepaling mandaat gemeentelijke afgevaardigde - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt de agenda van de algemene vergadering van cv Kleine Landeigendom op 2 juni 2022 
unaniem goed. 
 
Van de afgevaardigden, W. Raskin (titularis) en L. Werelds (plaatsvervanger), die de gemeente Hoeselt op deze 
vergadering zullen vertegenwoordigen, wordt verwacht dat zij eenzelfde stemgedrag aannemen als de 
gemeenteraad. 
 
 

11 Secretariaat (gemeente) - Vereniging voor Openbaar Groen (VVOG) - Agenda algemene vergadering 
van 2 juni 2022 en bepaling mandaat gemeentelijke afgevaardigde - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt de agenda van de algemene vergadering van Vereniging voor Openbaar Groen (VVOG) op 
2 juni 2022 unaniem goed. 
 
Van de afgevaardigden, B. Vertessen (titularis) en J. Schoefs (plaatsvervanger), die de gemeente Hoeselt op deze 
vergadering zullen vertegenwoordigen, wordt verwacht dat zij eenzelfde stemgedrag aannemen als de 
gemeenteraad. 
 
 

12 Secretariaat (gemeente) - Nuhma cvba - Agenda algemene vergadering van 7 juni 2022 en bepaling 
mandaat gemeentelijke afgevaardigde - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt de agenda van de algemene vergadering van cv Nuhma op 7 juni 2022 unaniem goed. 
 
Van de afgevaardigden, B. Vertessen (titularis) en R. Moesen (plaatsvervanger), die de gemeente Hoeselt op deze 
vergadering zullen vertegenwoordigen, wordt verwacht dat zij eenzelfde stemgedrag aannemen als de 
gemeenteraad. 
 
 

13 Secretariaat (gemeente) - Limburg.net - Agenda algemene vergadering van 22 juni 2022 en bepaling 
mandaat gemeentelijke afgevaardigde - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt de agenda van de algemene vergadering van Limburg.net op 22 juni 2022 unaniem goed. 
 
Van de afgevaardigden, H. Berx (titularis) en M. Vanroy (plaatsvervanger), die de gemeente Hoeselt op deze 
vergadering zullen vertegenwoordigen, wordt verwacht dat zij eenzelfde stemgedrag aannemen als de 
gemeenteraad. 
 
 

14 Secretariaat (gemeente) - Notulen en zittingsverslag gemeenteraad van 28 april 2022 - Goedkeuring 
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De notulen en het zittingsverslag van de vergadering van de gemeenteraad van 28 april 2022, opgemaakt onder 
verantwoordelijkheid van de algemeen directeur, worden unaniem goedgekeurd. 
 
 
Schepen Yves Croux verlaat de zitting. 
 

Toegevoegde punten: 
 
15 Secretariaat (gemeente) - Rioolinventaris en bijhorend inspectieplan - Kennisgeving 

 
Raadslid Jasper Goffin heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de mogelijkheid 
gebruik gemaakt om namens de fractie Best-Groen een punt toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad 
van donderdag 19 mei 2022. Meer bepaald wenst hij het volgende punt behandeld te zien: 
 
Rioolinventaris en bijhorend inspectieplan 
 
Vlaams minister van Omgeving Zuhal Demir heeft alle Vlaamse gemeenten tot eind dit jaar de tijd gegeven om 
een rioolinventaris (moet reeds af zijn) en bijhorend inspectieplan op te maken. Dit is noodzakelijk om in de 
toekomst nog recht te hebben op subsidies voor de aanleg en onderhoud van riolering. 
 
De fractie Best-Groen vraagt of de gemeente Hoeselt in orde is met haar rioolinventaris en of er reeds een 
bijbehorend inspectieplan is. 
 
Raadslid Jasper Goffin licht het agendapunt toe. 
 
Schepen Bert Vertessen antwoordt bevestigend op de vraag van raadslid Jasper Goffin van de fractie Best Groen. 
Het is evenwel rioolbeheerder Fluvius die deze taak op zich neemt voor de gemeente Hoeselt. En zij hebben 
hiervoor een tijdslijn uitgeschreven. Momenteel zijn er aannemers aangesteld om op kritische punten camera-
inspecties te doen. Zo wil men allereerst de kritieke punten in kaart brengen. Vervolgens zal men ook de 
knooppunten bekijken. Dat laatste betekent dat men de riooldeksels in de straat zal openen om met een camera 
even ondergronds te kijken of er op het eerste zicht mankementen zijn. En daar waar men problemen verwacht 
of aantreft wordt dan ook een reiniging gedaan en zal men met een mobiele camera de riool inspecteren. Zoals 
het er nu naar uitziet zal er tegen het einde van het jaar een volledige rioolinventaris zijn, aldus schepen Bert 
Vertessen. Momenteel is er al een databank bij Fluvius waarin sowieso al alle rioolinspecties van de afgelopen 
jaren in zijn opgenomen en is er een risicokaart. Het inspectieplan zelf zal klaar zijn tegen het einde van dit jaar. 
Dat inspectieplan houdt in waar en wanneer de riolen zullen worden nagekeken tot het jaar 2027. Tegen dat jaar 
moet immers alles gecontroleerd en in kaart gebracht zijn. De uitrol voorziet dat einde volgend jaar 25% van het 
inspectieplan is uitgevoerd. Dat gaat dan om de meest kritische riolen. Tegen einde 2025 zou het dan om 50% 
moeten gaan en tegen einde 2027 zou alles in kaart gebracht moeten zijn. Dan wordt de situatie geëvalueerd en 
kan er een maatregelenprogramma worden voorgelegd. Maar het is dus Fluvius die dit doet voor de gemeente 
Hoeselt en zij volgen dit op. Bij vragen hieromtrent kunnen de raadsleden trouwens ook altijd terecht bij de 
Technische Dienst. Arsène Chasseur, ingenieur, is regelmatig aanwezig op meetings met Fluvius waar dit 
besproken wordt. 
 
Raadslid Jasper Goffin merkt op dat riolering grote kosten met zich mee brengt. Doet de stad Bilzen ook mee aan 
dit traject? Zij zijn immers zelf nog beheerder van hun rioleringsnetwerk en zijn niet aangesloten bij Fluvius. Het is 
in het kader van de nakende fusie interessant om te weten wat de toestand van het rioleringsnetwerk is in Bilzen. 
 
Schepen Bert Vertessen antwoordt dat hij maar al te goed weet hoe het rioleringsnetwerk in Bilzen eraan toe is. 
Als je het kaartje opent via de computer dan zal je zien dat het hele centrum van Bilzen knalrood ingekleurd is. 
Het rioleringsnetwerk is in heel slechte staat. De gemeente Hoeselt loopt nog achter op de stad Bilzen omdat 
Hoeselt nog volledig moet ontdubbelen en omdat de zuiveringsgraad nog niet is behaald. Maar anderzijds is 
Bilzen centrum dan wel aangesloten op de waterzuivering in Beverst, maar daarom zijn de riolen nog niet orde. Zij 
hebben bijvoorbeeld nog gemetselde gewelven die regelmatig problemen geven. Er gaan in de toekomst nog heel 
wat kosten gemaakt moeten worden om dat te optimaliseren. Als het inspectieplan klaar is, zal er een duidelijk 
verschil merkbaar zijn tussen de Hoeseltse en de Bilzerse rioleringen. 
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Raadslid Alfons Capiot verlaat de zitting. 
 

16 Secretariaat (gemeente) - Stand van zaken dossier Appeltans - Kennisgeving 
 
Raadslid Jasper Goffin heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de mogelijkheid 
gebruik gemaakt om namens de fractie Best-Groen een punt toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad 
van donderdag 19 mei 2022. Meer bepaald wenst hij het volgende punt behandeld te zien: 
 
Stand van zaken dossier Appeltans 
 
De gemeenteraad vraagt dat de gemeente Hoeselt klacht neerlegt tegen dhr. M. Appeltans en dhr. A. Appeltans 
voor de verschillende natuur- en milieuovertredingen in de gemeente Hoeselt. Er werd een dossier opgesteld en 
neergelegd bij het parket van de Procureur des Konings. 
 
De fractie Best-Groen vraagt wat de stand van zaken is in dit dossier. 
 
Raadslid Jasper Goffin licht het agendapunt toe. 
 
Schepen Bert Vertessen bevestigt dat er een dossier werd opgesteld en neergelegd bij het parket van de 
Procureur des Konings. Het is daarbij wel zo dat de gemeente Hoeselt intussen een ander advocatenkantoor heeft 
aangesteld. Monard Law is een professioneel advocatenkantoor dat ook professioneel reageert naar het 
gemeentebestuur toe. Zij zijn momenteel bezig met de onderhandelingen in dit dossier. Schepen Bert Vertessen 
geeft aan dat hij hier verder niet veel meer op kan zeggen. 
 
Raadslid Jasper Goffin merkt op dat dit dossier nu toch al even aansleept. Worden er momenteel 
onderhandelingen gevoerd of...? 
 
Schepen Bert Vertessen antwoordt dat de betrokken advocaten al enkele keren hebben samengezeten en 
gegevens hebben uitgewisseld. En het gemeentebestuur is nu ook op de hoogte van het standpunt van de familie 
Appeltans. 
 
Raadslid Jasper Goffin vraagt of het gemeentebestuur voor zichzelf dan al een standpunt heeft bepaald. Als je 
gaat onderhandelen, moet je toch een standpunt bepalen en weten waar je naartoe wilt. Is dit al bepaald? Is dit al 
vastgelegd? 
 
Schepen Bert Vertessen geeft aan dat het standpunt van de gemeente Hoeselt nog steeds is zoals het ook 
omschreven werd in de klacht. Dat is hetzelfde gebleven. Het gemeentebestuur vraagt om compensatie. 
 
Raadslid Jasper Goffin vraagt of hij goed begrijpt dat het dan om een herstelvordering gaat. Betreft het een 
volledig herstel van de situatie? 
 
Schepen Bert Vertessen bevestigt dat de gemeente Hoeselt inderdaad om herstel vraagt. 
 
Raadslid Serge Voncken heeft 2 vragen. Waarom is er gewisseld van advocaat? Het ging om een advocaat die zich 
het dossier had eigen gemaakt, die bezig was met deze zaak. Het schepencollege haalt die advocaat dan plots van 
het dossier af en stelt een andere advocaat aan. Het was bovendien een advocaat uit Hoeselt en nu gaat men 
plots naar Hasselt. Waarom gebeurt dit? Het bestuur moet dan toch wel echt niet tevreden geweest zijn. Raadslid 
Serge Voncken wenst hier een verklaring voor en vraagt uitdrukkelijk om die in het verslag op te nemen. En ten 
tweede, waarom wordt ervoor gekozen om te onderhandelen? Stel dat iemand 50 bomen wil kappen in 
Schabos... Kan die ook onderhandelen? Bij wie moet die persoon zijn? Wat moet hij of zij doen? Iemand wil een 
misdrijf begaan en wil daarover met de gemeente Hoeselt onderhandelen... Wat is hier in godsnaam aan de 
hand? Raadslid Serge Voncken vindt dit een heel rare gang van zaken. 
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Schepen Bert Vertessen wijst erop dat destijds al werd toegelicht aan de gemeenteraad dat het gemeentebestuur 
2 pistes zou bewandelen. Burgemeester Werner Raskin was voorstander van onderhandeling. Schepen Bert 
Vertessen drong erop aan om de klacht toch te betekenen. Beide pistes zijn lopende. Het schepencollege gaat in 
dit dossier voor een herstel van de situatie. Het verslag dat opgemaakt werd door het betrokken studiebureau 
was voortreffelijk en vormt een heel goede basis. De samenvatting van de eerste advocaat was ook prima. Die 
samenwerking is echter misgelopen omwille van een akkefietje. 
 
Raadslid Serge Voncken vraagt om welk akkefietje het ging. 
 
Schepen Bert Vertessen antwoordt - op uitdrukkelijk aandringen van raadslid Serge Voncken en zijn herhaalde 
vraag om dit in het verslag te noteren - dat het ging om niet-professioneel gedrag en een persoonlijke uithaal 
naar één van de bestuursleden. 
 
Raadslid Serge Voncken vraagt of dat dan de reden was. Is op basis daarvan beslist om het dossier over te dragen 
naar Monard Law? 
 
Schepen Bert Vertessen bevestigt dat dat inderdaad het geval is. 
 
Raadslid Serge Voncken merkt op dat gelijktijdig daarmee dan ook nog even beslist wordt om onderhandelingen 
te starten met iemand die een misdrijf heeft gepleegd. Dat gaat dus om iemand die iets heeft gedaan dat niet 
mag en waarvan je beslist hebt dat je de gerechtelijke weg zal volgen. Plots echter verandert het 
gemeentebestuur van mening en kiest het ervoor om te onderhandelen. Wat maakt dat je die beslissing neemt? 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt hierop dat sommige mensen nu eenmaal liever betalen voor dingen. Een 
boete is voor die mensen ook een vorm van vrijstelling. Zij hebben een serieuze boete gekregen van de Vlaamse 
overheid. Dat is straf die zij kregen. Maar die overtreding wordt betaald en daarmee is er nog geen compensatie 
gebeurd. Burgemeester Werner Raskin is ervan overtuigd dat je in bepaalde gevallen meer kan bereiken met 
babbelen dan met 10 jaar gerechtelijk te procederen zonder te weten waar dat eindigt. Hij vindt het beter om 
compensatie trachten te bekomen via overleg. Dat zal sneller gaan. En de inwoners zijn beter af met snel opnieuw 
groen aan te planten. Tegen de tijd dat het gerecht zich over deze zaak heeft uitgesproken zijn de nieuwe bomen 
al terug groot. 
 
Raadslid Serge Voncken vraagt hoe de gemeente Hoeselt zich dan zal opstellen als deze zaak voor het gerecht 
komt. Wat ga je dan zeggen? 'Het hoeft niet meer... We hebben een overeenkomst.' 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat wanneer de gemeente Hoeselt haar compensatie binnen haalt dit 
een betere zaak is voor de inwoners dan wanneer er 10 jaar lang gewacht moet worden op een uitspraak van het 
gerecht. En dat is belangrijk, want dat is juist een antwoord op het probleem. Met babbelen bereik je soms veel 
meer dan met 10 jaar advocaten aan het werk te zetten zonder te weten waar je uitkomt. Dit staat evenwel hoe 
dan ook los van het feit dat bij de Procureur des Konings een klacht is neergelegd. Dit is ook lopende. 
 
Volgens raadslid Serge Voncken moet de betrokken persoon gewoon een dwangsom opgelegd krijgen en niet een 
eenmalige boete. En zo moet men komen tot verplicht herstel. 
 
Burgemeester Werner Raskin benadrukt dat hij ook persoonlijk klacht heeft neergelegd namens de 
gemeenteraad. Dat is allemaal geofficialiseerd. 
 
Raadslid Serge Voncken vraagt of het gemeentebestuur zich burgerlijke partij heeft gesteld. 
 
Burgemeester Werner Raskin bevestigt dat dat inderdaad het geval is. Alles is uitgevoerd zoals de gemeenteraad 
het beslist heeft. Dit was trouwens een bijkomende fout van de eerste advocaat. Het dossier werd neergelegd, 
maar ze was de burgerlijke partijstelling vergeten. Althans, dat laatste gebeurde pas na een half jaar. 
 
Raadslid Serge Voncken vraagt verduidelijking omtrent dat half jaar. Welke zijn de datums waarop de 
verschillende stappen werden gezet? 
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Burgemeester Werner Raskin herhaalt dat de eerste advocaat het dossier had ingediend, maar vergeten was dat 
de burgerlijke partijstelling nog moest gedaan worden. Daarom heeft het gemeentebestuur nu een neutrale 
advocaat aangesteld die niet politiek gebonden is. Het gaat om professionele mensen gevestigd in Hasselt. 
Raadslid Serge Voncken merkt op dat de beslissing van het schepencollege om het dossier over te brengen naar 
een andere advocaat dateert van een half jaar geleden. Hij weet echter van de eerste advocaat dat zij pas een 
paar weken geleden een brief heeft gekregen van de gemeente Hoeselt waarin staat dat zij het dossier moet 
overdragen. Dat vernoemde 'half jaar' zit dus bij de gemeente Hoeselt. Wil het bestuur dat nu in haar schoenen 
schuiven? 
 
Burgemeester Werner Raskin herhaalt nogmaals dat de eerste advocaat het dossier had ingediend en pas nadien 
is komen aankloppen met de boodschap dat er ook nog een officiële klacht neergelegd moest worden. Hier kan je 
echter nog heel lang over discussiëren... Nu is er een professioneel advocatenbureau aangesteld. Iedereen weet 
wat die mensen in petto hebben. Beter vind je niet. 
 
Raadslid Serge Voncken vindt het heel triestig. Het gemeentebestuur spreekt altijd van hoe mooi Hoeselt is, maar 
laat wel deze toestanden gebeuren. Men gaat onderhandelen en men gaat verliezen. Dat is voor hem een 
uitgemaakte zaak. En dat gebeurt dan ook nog met een hele dure advocaat van buiten Hoeselt. Er zijn in Hoeselt 
genoeg bekwame advocaten. 
 
Burgemeester Werner Raskin meent dat het heel goed is dat de huidige advocaat niet van Hoeselt is om zo de 
neutraliteit te bewaren. 
 
Raadslid Serge Voncken trekt dit sterk in twijfel. In dit dossier gaat het net om overtredingen in Hoeselt. Wat 
heeft dat dan met neutraliteit te maken? Een Hoeseltse advocaat kan toch pleiten voor Hoeselt en voor de 
Hoeseltse gemeenschap. Wie wordt hier eigenlijk beter van? Niemand toch? 
 
Burgemeester Werner Raskin benadrukt nogmaals dat - als de onderhandelingen lukken - de bomen groot zullen 
zijn tegen de tijd dat er binnen 10 jaar een uitspraak is. Hij ziet liever het groen en het milieu zegevieren dan 10 
jaar te procederen. Op die tijd zijn de bomen groot. Het is de moeite waard om het te proberen. 
 
Raadslid Serge Voncken merkt op dat burgemeester Werner Raskin zwaait met een looptijd van 10 jaar terwijl hij 
dat zelfs helemaal niet kan weten. Dat is met cijfers goochelen. Hij had liever binnen 1 jaar een uitspraak en een 
dwangsom dan dat er nu onderhandeld zal worden. En wat gaat de gemeente Hoeselt eigenlijk in de schaal 
leggen tijdens die onderhandelingen? Als je wil onderhandelen, moet je toch iets kunnen bieden? Wat kan de 
gemeente Hoeselt bieden? 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat de advocaat opdracht heeft gekregen om het maximum eruit te 
halen. Hij is zelf - net als enkele raadsleden hier - benieuwd naar wat er gaat gebeuren. 
 
Raadslid Serge Voncken herhaalt zijn vraag. Wat gaat de gemeente Hoeselt bieden? 
 
Burgemeester Werner Raskin geeft aan dat de advocaat alle dossiers en stukken heeft opgevraagd. Hij weet nu 
welke schade is aangericht. Hier wordt nu over nagedacht en dit wordt bekeken in functie van een compensatie. 
 
Raadslid Serge Voncken wil zijn vraag nogmaals herhalen, want hij denkt dat burgemeester Werner Raskin het 
niet goed begrepen heeft. De gemeente Hoeselt gaat dus onderhandelen. Dan moet je iets bieden om vervolgens 
iets terug te vragen. Wat gaat de gemeente Hoeselt bieden? 
 
Burgemeester Werner Raskin vraagt waarom het gemeentebestuur iets zou moeten bieden. Zo wordt  het 
voorgesteld alsof het ruilhandel is. De gemeente Hoeselt vraagt compensatie van hetgeen verdwenen is. Daar 
gaat het om. Het gemeentebestuur moet niets bieden, integendeel, het eist iets. 
 
Raadslid Jasper Goffin werpt op dat burgemeester Werner Raskin een half jaar of een jaar geleden - toen het 
besproken werd op de gemeenteraad - identiek hetzelfde heeft gezegd. Hij zei toen ook al dat het snel moest 
gaan, dat het vooruit moest gaan. Raadslid Jasper Goffin stelt echter vast dat er ondertussen een jaar voorbij is en 
dat er eigenlijk nog altijd niets gebeurd is. Raadslid Jasper Goffin stelt zich zelfs de vraag of dit misschien de reden 
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is dat er van advocaat veranderd is. Is dat gebeurd om het dossier op de lange baan te schuiven? Hij zal dit dossier 
hoe dan ook blijven opvolgen en dit blijven aankaarten op de gemeenteraad. Hij hoopt dat er snel resultaat 
geboekt wordt. 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat hij het raadslid zal inlichten van zodra er uitsluitsel is. 
 
Tot slot vraagt raadslid Jasper Goffin nog aan schepen Bert Vertessen of het verhoor dat noodzakelijk is om klacht 
neer te leggen ook effectief is afgenomen. 
 
Schepen Bert Vertessen antwoordt dat dat verhoor inhield dat op vraag van de gemeenteraad de documenten 
werden overgemaakt en dat de klacht werd geformaliseerd. Dit alles is ondertekend door de burgemeester en 
werd overgemaakt aan het parket. Het verhoor is dus eigenlijk het verslag van de eerste advocaat en het 
studiebureau. 
 
Raadslid Jasper Goffin hoopt dat het zogenaamd gerenommeerde bureau snel kan doorwerken en dat er tegen 
het najaar resultaat is. Raadslid Serge Voncken vraagt nog of dat advocatenbureau gespecialiseerd is in 
milieudossiers. 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat dit een erg groot bureau is met veel advocaten die elk hun 
specialisme hebben. 
 
 
De zitting wordt voor gesloten verklaard om 20u55. 


